
 

Referat Forum for forskningsdekaner 29. januar 2019 
 
Deltakere: 
Åse Gornitzka (viserektor, leder for forumet) 
Per Morten Sandset (viserektor) 
Finn-Eirik Johansen (MN) 
Timothy John Brennen (SV) 
Jens Petter Berg (MED) 
Linda Hildegard Bergersen (OD) 
Helge Ivar Strømsø (UV) 
Mathilde Skoie (HF) 
Jan Terje Lifjell (NHM)  
Håkon Glørstad (KHM) 
Vebjørn Bakken (UiO:Energi)  
Carl Henrik Gørbitz (UiO:Livsvitenskap)  
 

Forfall: Anders Runesson (TF), Alf Petter Høgberg (JUS), Haldor Byrkjeflot (UiO:Norden) 
Volodymyr Levchenko (UiODoc) 
 
 

Inviterte: Johannes Falk Paulsen (EL) 
 

Sekretariat: 
Malena Bakkevold (seksjonsleder, FADM) 
Julianne Krohn-Hansen (seksjonsleder, FADM) 
Torunn Hancke (koordinator for forumet, FADM)  
Thomas Østerhaug (koordinator for forumet, FADM) 

 
Møteleder: Åse Gornitzka  
Referent: Thomas Østerhaug  
Sted:   Møterom 2, 10. etg., Lucy Smiths hus 
Tid:    Tirsdag 29. januar kl. 12.00-14.30  
 
 
FFD:EU-forum 
EU-SAK 1/19. Veien frem til suksess i ERC  
Linda Bergersen innledet om hvordan fakultetet jobber for å innhente ekstern finansiering. Hun 
vektla hvor viktig det er å bygge internasjonale nettverk og at PES-midler er viktige til dette, at det 
tar tid å bygge opp en portefølje og minnet om at det også finnes mange mindre fond og legater som 
kan brukes. 
 
Fra diskusjonen: 

- Ulik størrelse gir fakultetene ulike muligheter 
- Fakultetene bør lære av hverandre og kan samarbeide  
- Det er satt i gang et prosjekt for å se på samarbeid mellom fakultetene når det gjelder 

ekstern finansiering. Dette arbeidet bør ses i sammenheng med det tidligere arbeidet ledet 
av Hilde Nebb. 

- Vi er ikke gode nok på det tverrfaglige – trenger kreative møteplasser 
 
 
 
 



 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

SAK 1/19. Nytt fra forskningsdekanene 
Runde rundt bordet om nytt fra forskningsfeltet ute på fakultetene, museene og satsningene. 
 
 

SAK 2/19. Prosess for retningslinjer for veiledningsrelasjoner ved UiO   
Sandset innledet. Arbeidet har blitt satt på vent i påvente av arbeidet med etiske retningslinjer 
knyttet til trakassering. Ressursgruppa har ferdigstilt sitt arbeid og saken kommer opp i 
universitetsstyret 5. februar. 
 
Fra diskusjonen 

- Forumet ga sin tilslutning til mandatet 
- Forumet støtter forslaget om å be den ene arbeidsgruppa jobbe videre med etiske 

retningslinjer for veiledere 
- Det foreslås at en representant fra MED kommer inn i stedet for Mona Bratlie 

 
Oppfølging 
 
Jens Petter Berg undersøker mulige kandidater fra MED. 
 
 

SAK 3/19. Oppfølging av fellesseminaret 
Gornitzka oppsummerte seminaret. Hvilke tråder skal følges opp i forumet?  
 
 
Fra diskusjonen 

- Det er positivt at de to gruppene møtes – får en felles forståelse 
- Fint at deltagerne fikk aktive roller i seminaret 
- Det kom forslag om færre temaer for å komme dypere ned i materien og ende opp med 

konkrete forslag 
 
 

Oppfølging 
 

 Formidlingspolitikken tas opp bl.a. i arbeidsgruppa for karriereutvikling. 

 Sosial innovasjon kommer tilbake til forumet når arbeidsgruppas rapport er ferdig. 

 Kobling mellom forskning og utdanning: UiO:Energi og UiO:Livsvitenskap bør presentere 
arbeid med tverrfaglige studier i utdanningskomiteen. 

 
 

SAK 4/19. Nytt om Horizon Europe  
Gornitzka ga en statusoppdatering etter Vice President meeting i The Guild tidligere i januar.  
 
 
Fra diskusjonen 

- Hvilken rolle får citizen science i Horizon Europa? The Guild planlegger et innspill til 
kommisjonen om citizen science.  

 
 
 

SAK 5/19. Innovasjon i livsvitenskapsbygget 
Sandset orienterte om arbeidet med å inkludere et areal for samfunns- og næringskontakt. Det er 
satt ned ei arbeidsgruppe og har blitt arrangert en innspillskonferanse med eksterne aktører.  
 



 

 
 

SAK 6/19. Utvidelse av Helseforsk  
Falk Paulsen orienterte om prosjektet med å videreutvikle Helseforsk og utvide det til å omfatte også 
annen type forskning. Prosjektet har blitt utsatt pga behov for avklaringer etter ny 
personvernlovgivning. Arbeidet blir satt i gang nå, med planlagt ferdigstillelse til sommeren. 
 
Fra diskusjonen 

- Det er mulighet for flere personer inn i styringsgruppa. MN bør være representert. 
- Det er behov for å ha referansegrupper og testmiljøer. Her vil vi gjerne ha bistand fra 

forumet. 
- Vi må skille mellom rollene til styringsgruppa og referansegruppene 

 
 
Oppfølging 
Finn-Eirik Johansen oversender et forslag til MN-medlem i styringsgruppa senest fredag 1.2. 
 
 

SAK 7/19. Eventuelt.  

- Oslo kommune har ansatt en EU-koordinator. Vebjørn Bakken inviterer EU-koordinatoren 
til et møte i forumet 

- Hvordan går det med forlagsforhandlingene? Vi er fortsatt i forhandling med alle fire 
forlagene. 

- SFI-utlysningen: Det er uheldig at Forskningsrådet ikke har fulgt opp tidligere signaler om 
sosial innovasjon i utlysningen. Viserektor følger opp. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


